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Politikerinitiativ – Föreningslokaler inom kultur- och fritidsområdet 
 
Kulturnämnden och Fritidsnämnden har under året genomfört kapacitetsutredningar avseende 
behovet av lokaler och anläggningar för kultur- och fritidsändamål. I Fritidsnämndens 
kapacitetsutredning (2015-09-24) identifieras ett behov av allmänna mötesplatser och 
föreningslokaler, utöver den sammanställning som presenteras i rapporten. 
 
Folkpartiet vill att kultur- och fritidsenheten ges ett specifikt uppdrag att planera för behovet 
av möteslokaler för föreningslivet. Lokalerna ska: 

• vara centralt belägna och billiga 
• vara tillgängliga för alla typer av föreningar och målgrupper 
• enkelt kunna hyras regelbundet eller vid enstaka tillfällen 

 
Vi vill särskilt utreda möjligheten att i stadsplaneringen upplåta bottenplan och källarlokaler 
för föreningsändamål. Olika typer av ägandeformer för lokalerna bör undersökas. Att i 
stadsplaneringen inkludera lokaler för föreningslivet bidrar till att skapa folkliv och rörelse 
vid olika tidpunkter på dygnet. 
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